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Besluitenlijst van de raadsvergadering

d.d.21 februari 2019

Van deze vergadering is een geluidsopname beschikbaar op het internet.

Aanwezig: de voorzitter: burgemeester W. Houben

de raadsleden: Fractie De mocrate n Voere nd aal :
Mevrouw C.L.P. Giesen
De heer J.G.M. Heuts
Mevrouw C.E.J. Bartels

Fractie Voere nd aal Actief:
De heer R.J.H. Franssen
De heer M.P.H.G.J. Mets
De heer B.R.T. Zinzen

Fractie CDA:
De heer G.A.H. Delsing
De heer T.J. van Oppen

Fractie PvdA:
De heer C.J.H. Beckers
De heer R.G.L. Stoffels

Fractie VVD:
De heer S.M.J.A.J. Vliegen

Fractie D66:
De heer R.L.G. Op den Camp

Fractie AGB:
De heer C.H.M. Faessen vanaf 19:39 uur

de wethouders: De heer R.B.M. Braun (DV)
De heer H.A.J. Coenen (DV)
De heer P.J.J. Veöraak (PvdA)
De heer P.J.B.C. Thomas (CDA)

griffier: Mevrouw S. Dormans-Simons

Afgemeld/afwezig: De heer S.L.G. van Dinther (DV), de heer M.F.M. Doutzenberg (DV)

í. Openinq

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur.

2. Vaststellen aqenda

Er zln een aantal moties vreemd aan de orde van de dag ingediend:
- De fractie WD heeft de motie lntensiever contact met ondernemers ingediend;
- De fracties WD en D66 hebben de motie Voerendaal moet groeien om te kunnen bloeien ingediend;
- De fractie VA heeft de motie Duurzaamheid in beeld ingediend.

Conform het Reglement van Orde worden deze behandeld voor de lngekomen stukken.

1

De agenda wordt aldus gewijzigd vastgesteld.



3. Vaststellen besluitenliist van de raadsverqaderinq van í3 december 2018

De besluitenlijst wordt unaniem door de raad ongewijzigd vastgesteld.

4. Herbenoeminq voorzitter Rekenkamercommissie

De raad besluit per acclamatie:
Mevrouw L. Schouterden met ingang van 4 maaft 2019 te herbenoemen tot voorzitter van de
Rekenkamercommissie Voerendaal voor een periode van vier jaar.

Mevrouw Schouterden legt de verklaring en belofte af zoals opgenomen in artikel 81 g van de Gemeentewet:
lk verklaar dat ik, om tot lid van de rekenkamer benoemd te worden, rechtstreeks noch middellijk, onder
welke naam of welk voorwendsel ook, enige gift of gunst heb gegeven of beloofd.
lk verklaar en beloof dat ik, om iets in dit ambt te doen of te laten, rechtstreeks noch middellijk enig geschenk
of enige belofte heb aangenomen of zal aannemen.
lk beloof dat ik getrouw zal zqn aan de Grondwet, dat ik de wetten zal nakomen en dat ik mijn plichten als lid
van de rekenkamer naar eer en geweten zal vervullen.
Dat verklaar en beloof ik!

5. Verlenqinq benoeminq accountant

De raad besluit unaniem zonder hoofdelijke stemming:
De benoeming van RSM Nederland Accountants als accountant voor de accountantswerkzaamheden voor
de boekjaren 2015 tot en met 2017 die op 5 juli 2018 met I jaar verlengd is, nogmaals met 1 jaar te
verlengen.

6. Wiiziqinq samenstellinq commissie Leefomqeving

De raad besluit unaniem zonder hoofdelijke stemming:
De samenstelling van de raadscommissle Leefomgeving te wijzigen door op voordracht van
de fractie D66:
1. de heer R.M. Verseveld te ontslaan als lid van de commissie Leefomgeving;
2. de heer R.C.H. Keijbets te benoemen als lid van de commissie Leefomgeving.

De heer Faessen voegt zich bij de vergadering om 19:39 uur

6.a, Moties vreemd aan de orde van de daq

1. De fractie WD heeft de motie lntensiever contact met ondernemers ingediend:
o "constaterende dat:

o de ondememers van Voerendaal behoefte hebben aan regelmatig contact met de gemeente op
bestuurlijk niveau;

e het bestaan van die behoefte meerdere keren is geuit door afzonderlijke ondernemers maar ook
door de ondernemersverenigingen ;

o ook door de fractie WD hier verschillende keren aandacht voor is gevraagd bij het college;
. dit desondanks tot op heden nog niet is opgepakt;
r dit nogmaals werd bevestigd door de ondernemersverenigingen bij het informele bezoek van de

gemeenteraad en het college aan de 3 ondernemersverenigingen van Voerendaal op zalerdag 2
februarijl.;

o ov€hÀrègende dat regelmatig contact van de gemeente met afzonderlijke ondernemers en
ondernemersverenigingen belangrijk is om :

o te weten wat er bij de ondernemers van Voerendaal speelt;
. de ondernemers ook signalen van hun klanten krijgen die van belang kunnen zijn voor de

gemeente;
o de ondernemers mee te nemen in bepaalde ontwikkelingen in de gemeente, hun visie daarover

te horen en ook bij hen draagvlak te krijgen voor bepaalde ontwikkelingen;
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. Dringt er bi, het college op aan om snel zaak te maken van het opzetten van contact op reguliere
basis van college met de ondernemersverenigingen en de afzonderlijke ondernemers van de
gemeente Voerendaal.
o Met de uitvoering van deze motie de volgende zaken mee te nemen dat:
o Winkeliersvereniging behoefte heeft om 3 maal per jaar met de wethouder om tafel te zitten;
. Ondernemersvereniging Lindelaufer Gewande behoefte heeft om 2 maal per jaar met de

wethouder om tafelte zitten;
. De gemeente 5 lidmaatschapskaarten heeft bij Societeit Voerendaal (geén belangenvereniging)

die meermaals niet allemaal gebruikt worden.
En gaat over tot de orde van de dag."

De burqemeester zeot toe in reactie op de opmerking van de heer Vliegen dat hij de motie wel wil intrekken
als hetgeen wethouder Thomas gezegd heeft (de motie overbodig is omdat het allemaal 'going concern' is)
een toezegging is: dat het niet over de precieze invulling van het aantal keer gaat maar over de intentie en
dat het zodanig als een toezegging is te zien.

De motie wordt ingetrokken in reactie op deze toezegging

2. De fracties WD en D66 hebben de motie Voerendaal moet groeien om te kunnen bloeien ingediend:
" Constaterende dat:
r Dat het woningcontingentensysteem wordt losgelaten (PS-motie 2424 van CDA, D66, PvdA, VVD).
. Het huidige Voerendaalse beleid gericht is op een kwantitatieve beperking (zie: Raadsakkoord 2018-

2022). "Die (red. bouwplannen) dateren uit de tijd dat de woningmarkt op zijn gat lag", zegt
gedeputeerde Teunissen (De Limburger 6-11-2018, dertigduizend nieuwe woningen Limburg).

. Voerendaal in 2018 meer "wiegjes dan lijkkisten had" (De Limburger, 3-1-2019).

. De Provincie open staat voor in- en uitbreidingsplannen.

Overwegende dat:
r Voerendaal op lange én korte termijn behoefte heeft aan voldoende betaalbare woningen binnen alle

woonsegmenten.
o Nieuwe aanwas die voortkomt uit jonge gezinnen stimuleert dat voorzieningen, zoals de Ransdaalse

school en de Open Club, op peil kunnen blijven.
. (Grote) Woningen splitsen, zorgt voor meer woningen in een ander segment.
. lnbreiding en woningsplitsing kansen zijn om verduurzaming te stimuleren.

Roept het college op om:
o Komende 4 jaar ten minste 100 extra (tijdelijke) woningen te realiseren in Voerendaal en op korte

termijn concrete plannen hiertoe aan de Raad voor te leggen.
r Uitvoering van deze motie in nauwe samenwerking met Woningbouwvereniging, makelaars en

organisaties als "Ransdaalvoor elkaar" op te pakken.
. Te onderzoeken of en hoe ruimte te geven aan initiatieven van inwoners ten aanzien van splitsen, in-

en uitbreiden.
r Het huidige voorkeursbeleid snel te evalueren en te wijzigen zodat de doelgroepen starters en

scheiders urgentie krijgen.
r Een actief signaal richting de Provincie (GS-coalitievorming) te sturen dat wij als Voerendaal 'willen

groeien om te blijven bloeien'.

En gaat over tot de orde van de dag."

Wethouder Thomas zeqt toe: de intentie te hebben om als alle puzzelstukjes bij elkaar zijn, daar een
themasessie aan te wijden waar in gezamenlijkheid over het thema wonen gediscussieerd kan worden en
niet om met een traditioneel raadsvoorstel te komen waar de raad alleen ja of nee tegen kan zeggen.

Wethouder Thomas zeot toe in reactie op de opmerking van de heer Vliegen of hij het goed gehoord heeft
dat:

- de wethouder toezegt dat de urgentie in de motie en door meerdere fracties uitgesproken opgepakt
en voluit geaccepteerd wordt;

- er op korte termijn een inzicht komt in welke puzzelstukjes wanneer bij elkaar zijn;
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- en dat het proces ema is dat ze samen actief aan de rol zijn om samen daar een stap in te zetten
dit toe te zeggen.

De motie is in reactie op de toezegging ingetrokken

3. De fractie VA heeft de motie Duurzaamheid in beeld ingediend:
"Gelezen:
- Raadsakkoord Voerendaal 201 8-20221 investeren in een sociaal en duurzaam Voerendaal

Constaterende dat:
- Duurzaamheid een van de belangrijkste ptjlers is van het huidige raadsakkoord;
- Zowel het college als de raad duurzaamheid zeer hoog op de agenda hebben staan;
- Er nu en in de toekomst veel ontwikkelingen zijn/komen die hier betrekking op hebben;
- Duurzaamheid sÍeeds vaker een zeer belangrijk punt van dlscussie is.

Overwegende dat:
- Wij als Voerendaal Actief het onderwerp te belangrijk achten om het uitsluitend onder te brengen in

welke commissievergadering dan ook;
- Alle raadsvoorstellen uit een standaard indeling bestaan met een aantal vaste onderwerpen.

Verzoekt het college:
- Voortaan het onderuverp duurzaamheid toe te voegen aan ieder raadsvoorstel;
- Dat voor elk raadsvoorstel en de uitvoering van het naar aanleiding hieruan genomen besluit de te

verwachten invloed voor het thema duurzaamheid inzichtelijk wordt gemaakt. (lndien van toepassing
en binnen de mogelijkheden die er zijn)

En gaat over tot de orde van de dag."

De motie is verworpen met 8 stemmen tegen (de fracties DV 3x, PvdA 2x, CDA 2x, WD 1x) en 5 stemmen
voor (de fracties VA 3x, AGB 1x, D66 1).

7. lnqekomen stukken

De raad is akkoord met de voorgestelde afhandeling van de ingekomen stukken van 2l februari 2019 met de
opmerking dat op verzoek van de heer Op den Camp brief nummer 5 Brief van Netwerk Nqht to Challenge
over Routeplanner Right to Challenge waarvan het advies luidt 'ter afhandeling college', ook in de commissie
behandeld wordt.

8. Sluitinq

De voorzitter sluit de vergadering om 21:03 uur,

Aldus vastgesteld tijdens de openbare vergadering van de raad van
de gemeente Voerendaal, gehouden op 4 april2019.

De griffier, De
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